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kandiduje
s podporou
spolku Matfyzák Jako člen SKASu se zasadím o:

• větší vliv studentů na dění fakulty, 
například i větším zastoupením v AS. 
Jedna třetina, což je zákonné mini- 
mum, mi přijde jako nedostatečná.
    
• podporu současných mimostudijních 
aktivit a motivaci pro vznik nových. 
S touto problematikou mám jako člen 
spolku bohaté zkušenosti.

• větší stabilitu ve studijních plánech. 
Měnit každý rok studijní plány dle mé- 
ho rozhodně nepřispívá k přehledno- 
sti.
 
• udržení kvality. Matfyz by měl zůstat 
školou, jejímž cílem je kvalita - a niko-
liv kvantita.

• dobrou vyjednávací pozici vůči 
vedení fakulty. V příštím roce nastu-
puje nový děkan a jakou pozici si 
SKAS v příštím roce získá, takovou 
bude mít i v následujících letech.

• větší aktuálnost praktických předmě- 
tů. V žádném případě se nesmí rušit 
teoretické předměty - to je to, čím 
matfyz vyniká - ale je potřeba, aby 
praktické předměty byly praktické 
k současnosti a ne k letům dávno 
minulým.

• větší angažovanost studentů 
v propagaci matfyzu. Ty nejlepší 
nápady jsou často mezi studenty a je 
tedy potřeba více akcí typu PROGMA.


